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Jelen  
vannak: 

Elnökségi tagok: 

dr. Kollár Lajos 

Wossala György 

Böröcz István 

Brencsán Ábel 

Litkey farkas 

Rutai István 

Siklósi Máté 

Sükösd Balázs 

 

Jelen vannak még: 

Holczhauser András főtitkár 

Bakóczy Zsuzsanna 

Tusnai Tamásné 

 

 

Napirend: 

1. Főtitkári beszámoló ea.: Holczhauser    

András  

2. Pénzügyi beszámoló ea.: Holczhauser    

András 

3. Sportágfejlesztési keret felhasználása 2015 II. és 2016 I. 
félévében.  
 

ea.: Holczhauser    

András 

4. 47. Kékszalag ÁRKÁD Nagydíj beszámoló  ea.: Holczhauser    

András 

5. Beszámoló a 2016. 1-6 hónap szakmai munkájáról ea.: Brencsán 

Ábel 
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6. Optimist osztály kérelmének tárgyalása az elmarad Utánpótlás 

Országos Bajnokság okán 

ea.: Holczhauser    

András 

7. NAU330 osztály kérelme az érvénytelen Magyar Bajnokság okán ea.: Holczhauser    

András 

8. NAU370 osztály kérelme az érvénytelen Magyar Bajnokság okán  ea.: Holczhauser    

András 

 Egyebek  

 
Farkas Tamás, a Kereked VK elnöke a klub nevében köszönti az elnökségi ülésen 
megjelenteket, és egy rövid összefoglalót ad a klub történetéről, törekvéséről, kiemelve, hogy az 
egyesület elkötelezett az utánpótlás-nevelés terén. Beszámol a klubtagok hazai és nemzetközi 
sikereiről, a klub által hagyományosan rendezett népszerű versenyekről. 
 
Kollár elnök úr köszönti a megjelenteket, megköszöni a Kerekednek a vendéglátást és 
megállapítja, hogy az ülés határozatképes. 
 
Brencsán Ábel jelzi, hogy az Egyebek között szeretne az elmaradt Optimist Országos Bajnokság 
megrendezésével kapcsolatban javaslatot tenni, illetve Holczhauser András Érdi Mária olimpiai 
szereplésével kapcsolatban –Wild Card igénylés az ISAF-től – kéri az elnökség beleegyezését. 
 
Az elnökség a napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta. 
 

1. napirendi pont: Főtitkári beszámoló 
 

Újabb olimpiai kvóta  
 
Tomai Balázs élete legjobb eredménye 
 
Tomai Balázs a kanadai Kingstonban rendezett VB-n élete legjobb eredményével olimpiai kvótát 
szerzett hazánknak Laser Standard osztályban. Pufi megkapja az MVSz 2.000eFt-os 
célprémiumát, ezzel Berecz Zsombor mellett neki is lehetősége nyílik a riói Test Event-en 
történő indulásra. 
A három aspiráns (Tomai Balázs, Vadnai Benjamin és Vadnai Jonatán) és klubjaik a 2014. évi 
elnökségi határozatnak megfelelően megegyeztek az olimpiára válogató négy nemzetközi 
versenyben. A válogatózás 2016. januárban kezdődik. 
 
 
Laser Radial ifjúsági Európa-bajnokág  
 
Érdi Mári Európa-bajnok 
 
24 nemzet 82 hajója versenyzett a Laser Radial ifjúsági EB-n Portugáliában. Mári fokozatosan 
javuló futameredményekkel magabiztosan utasította maga mögé vetélytársait és fölényesen 
nyerte a 12 futamos versenyt.  
 
 
470-es junior VB 
 
Gyapjas fivérek 5. helyen zártak 
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Gyapjas Balázs és Gyapjas Zsombor a Thessalonikiben megrendezett 470-es ifjúsági VB-n 
remekül vitorlázott. A medal race-t megnyerve az előkelő 5. helyen végeztek!    
 
 
Kékszalag  
 
Sikeres rendezvény 
 
540 induló, több vitorlás program, gördülékeny díjkiosztó, jó hangulatú utcabál. 
Részletek a Kékszalag beszámolóban. 
 
 
Optimist Magyar Bajnokság 
 
Törölve 
 
A versenyengedély kérelem késve történt beadása miatt, nem kapott engedélyt a CSVI a 
magyar bajnokság megrendezéséhez a Balatoni Vízirendészettől, ezért a versenyt törölni kellett.  
Az MVSz a versenyre érkező hazai és külföldi sportolók részére 3 napos 12 futamos edző 
versenyt rendezését tervezte augusztus 3-5 között. Sajnos ez szél hiányában meghiúsult. 
 
Litkey Farkas mélységes felháborodásának ad hangot a kialakult helyzettel kapcsolatban, és 
kifejezi, hogy a – szerződésben lévő – két éves eltiltást kevésnek találja. 
 
Böröcz István elmondja, hogy szerinte nem a kiszervezett bajnokságok rendszerével van 
probléma, mert a klubokkal kötött szerződés kiterjedten szabályoz. Itt emberi mulasztásról van 
szó. 
 
Wossala György emlékeztet rá, hogy a korábbi nagyhajós bajnokságok rendezési rendszeréhez 
kellene visszatérni, amikor a hajóosztályok összegyűltek a Nagyhajós Bajnokságra. így a 
verseny eladhatóbb lenne a szponzorok felé. 
 
A kialakult helyzettel kapcsolatban az Optimist osztályszövetség kérelmét külön napirendi 
pontként tárgyalja az elnökség. 
 
 
Grepton  
 
Szerződésbontás 
 
A VIHAR 2.0 elindulása okafogyottá tette a Grepton VIHAR rendszerének fenntartását, Madár 
Zoltánnal a Grepton Zrt. ügyvezetőjével az együttműködésünket közös megegyezéssel 
megszüntettük. 
Ezúton is köszönjük a sok éves közös együttműködést és az MVSz-nek nyújtott támogatást! 
 
 
GINOP 7.2.1 
 
Stratégia 
 
Az NGM-be benyújtásra került az MVSz GINOP 7.2.1 pályázati kiíráshoz szükséges stratégiai 
anyaga.  
A pályázati anyagba a következő fejlesztési elképzelések kaptak helyet: balatonfüredi 
telephelyfejlesztés, oktató hajók és motorosok beszerzése, vendéghely bővítés és fejlesztés, 
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kikötő minősítő rendszer kidolgozása, túraútvonalak meghatározása és az ehhez kapcsolódó 
online információs felületek fejlesztése.   
 
 
Marokkó  
 
Optimistesek Rabatban 

A 2014. évben aláírt alá együttműködési szándéknyilatkozatot az MVSz és a Marokkói Vitorlás 
Szövetség.  
Július 26-án utazott négy optimistes versenyzőnk és egy edző Rabatba egy nemzetközi 
versenyre. A repülőjegyen kívül a verseny és a kint tartózkodás költségét a marokkói fél viseli.  
Ennek ellentételezéseként meghívást küldtünk számukra az ifjúsági OB-ra, négy marokkói 
versenyző és két szakvezető látogat hazánkba. 
 
  
ISAF képzés 
 
ISAF technical training for coaches Level 3 és meghívás 
 
Tovább folytatva a megkezdett közös munkát, október közepén kívánunk egy újabb ISAF 
képzést Magyarországra hozni. A tárgyalások megkezdődtek mind az ISAF, mind pedig az 
esetlegesen a finanszírozásban résztvevő MOB munkatársakkal.  
 
Az ISAF szakemberei az ISAF Technical training for coaches Level 1 képzésen nyújtott 
teljesítménye alapján meghívták ösztöndíjasnak Brencsán Dávidot. A képzés költségeit jelenleg 
sem az MVSz sem a MOB nem tudja vállalni, ezért közösen a NOB-hoz fordultunk támogatási 
kérelmünkkel, melyre eddig választ nem kaptunk.  
 
Böröcz István tájékoztatja az elnökséget, hogy a Pegan-Mircsev páros Európa-bajnoki 
aranyérmet, Pegan Zoltán pedig bronzérmet szerzett Access hajóosztályban. 
 
Holczhauser András hozzáfűzi, hogy – ISAF támogatással – Pegan Zoltánnak lehetősége van 
részt venni egy Weymouth-ban megrendezésre kerülő konferencián, illetve az év végi ausztráliai 
világbajnokságon. 
 
Rutai István beszámol arról, hogy a THE rendezésében lebonyolított 470 Masters 
Világbajnokság a Czetl Gábor–Mihály Ádám egység győzelmével ért véget. 

2. napirendi pont: Pénzügyi beszámoló 
 
Holczhauser András főtitkár tájékoztatja az elnökséget a Szövetség pénzügyi helyzetéről: 
jelenleg a szövetségnek cash flow problémája nincs, a tervezett bevételeket és kiadásokat 
minimális eltéréssel tartjuk. A szponzori bevételek ugyan némileg elmaradnak a tervezettől, de 
az állami támogatás mértéke növekedett. 
 
A beszámolókat az elnökség egyhangúan elfogadta. 
 
3. napirendi pont: Sportágfejlesztési keret felhasználása 2015. II. és 2016. I. félévében 
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A MOB 1308-1/2015-os iktatószámú levelében kéri a Magyar Vitorlás Szövetséget, hogy a 

2015. július 1-től 2016. június 31-ig terjedő időszakra a sportágfejlesztési szakmai terveit 

fogalmazza meg. 

Határozati javaslat:  
A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége megtárgyalta és jóváhagyja a sportágfejlesztési keret 

terhére a következő hét projekt finanszírozását: 

1. Berecz Zsombor olimpiai felkészülésének támogatása 

2. Tagszervezeteink műhelymunka támogatása 

3. Az MVSz IT fejlesztésének befejezése 

4. Vitorlás Suli program támogatása  

5. Motor beszerzés utánpótlás nevelési célok megvalósításához 

6. GoBoating vitorlázás népszerűsítő program támogatása 

7. Versenyrendezéshez szükséges eszközök beszerzése  

 

 
Név 26/2015 (08.07) 

 igen nem tartózkodik 

Dr. Kollár Lajos X   

    

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Damokos László - - - 

Litkey Farkas x   

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

Váradi Imre - - - 

Wossala György x   

Zentai István - - - 

 
4. napirendi pont: Kékszalag beszámoló 
 

A kommunikációs összefoglalót Náray Vilmos (Live Pr. Kft.) készítette el (elnökségi anyag 

melléklete). 

A főtitkár sikeresebbnek ítéli meg a 47. kékszalagot a korábbiaknál: lényegesen több 

vitorlázáshoz kapcsolódó, sokakat vonzó program került megrendezésre, jó ötletnek bizonyult, 

hogy a rendezvények nem a telepen, hanem a városban zajlottak. A rendezvény honlapja 

jobban működött, mint korábban, a GPS nyomkövetés, az online közvetítés lényegesen jobb 

volt, mint korábban. 
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Ami probléma volt: a Kékpántlikán a vízi bíráskodás hiánya, a partner cég által rendezett parti 

rendezvények minősége, illetve az óriásplakát kampány ára és hatékonysága nem áll arányban 

egymással. 

 

A rendezvény pénzügyi mérlege lényegesen jobb volt a korábbiaknál, a megítélés is érezhetően 

pozitívabb volt. 

Kollár Lajos elnök úr a pénzügyi eredmény ismeretében prémium megítélését javasolja az 

elnökségnek. 

 

Határozati javaslat: 

A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége javasolja, hogy a sikeresen lezárult 47. Kékszalag után 

az MVSz főtitkára és a Titkárság dolgozói pénzjutalomban részesüljenek. 

A jutalom összegéről és az elosztásról a – beérkezett javaslatok alapján – a következő 

elnökségi ülés dönt. 

 

 

  27/2015 (08.07) 

 igen nem tartózkodik 

Dr. Kollár Lajos X   

    

Böröcz István   x 

Brencsán Ábel x   

Damokos László - - - 

Litkey Farkas x   

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

Váradi Imre - - - 

Wossala György x   

Zentai István - - - 

 

 
5. napirendi pont: Beszámoló a 2016. 1-6. haónap szakmai munkájáról 
Brencsán Ábel: 

Szerződéses sportolóink olimpiai felkészülése 

Szerződéses sportolóink felkészülése a riói olimpiára a terveknek megfelelően halad.  

Finn hajóosztályban, Berecz Zsombornak 2014-ben sikerült olimpiai kvótát szerezni. 

Laser Standard osztályban Tomai Balázs az idei világbajnokságon, Kingstonban (CAN) szerzett 

kvalifikációt. Tomai Balázs, Vadnai Benjamin és Vadnai Jonatán – klubvezetőikkel 

egyetértésben – az alábbi versenyeket jelölték ki válogatónak a riói olimpiára:  

ISAF Sailing World Cup, Miami 
Laser Standard Európa-bajnokság, Las Palmas 
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EUROSAF, Palma de Mallorca 
Laser Standard Világbajnokság, Mexikó 
 
Laser Radial női osztályban Érdi Márai ifjúsági Európa-bajnokságot nyert július 25-én 

Portugáliában, ő a novemberi ománi világbajnokságon kvalifikálhatja magát az ötkarikás 

játékokra. 

Teltházas téli elméleti előadások 

Az MVSz téli vitorlás elméleti előadássorozatának estéin mindig megtelt a Magyar Sport Háza 

nagy konferenciaterme, vagyis több mint kétszázan voltak kíváncsiak az egyes eseményekre. 

Sikeres az új nagyhajós osztálypolitika bevezetése  

Az új rendszer célja: 

• a versenyzői létszám bővítése,  

• az osztályok aktivitásának növelése,  

• egyes hajóosztályok koncentráltabb megjelenése az általuk kiemelt ranglista 

versenyeken. 

A Sudár Sport osztály hosszú évek kihagyása után, az új rendszernek köszönhetően várhatóan 

újra összeszerveződik. 

Az átfogó IT rendszer bevezetése óriási feladat 

Mint minden új nagy rendszer, a bevezetés korai szakaszában plusz terheket ró felhasználóira.  

Alapvetően a rendszer megfelelően működik, a nevezési modul finomítása folyamatban van, 

annak elkészülte után a már előkészített online fizetési lehetőség is segíteni fogja 

tagszervezeteinket, versenyzőinket.  

Yardstick rendszer megújítása 

Felismerve a YS rendszernél feltárt anomáliákat, az MVSz akciótervet dolgozott ki az 

átláthatóság és szabályszerűség megvalósítása érdekében.  

• új YS bizottságot állított fel  

• meghatározta a feladatokat, felmérési díjakat  

• ellenőrzési és felmérési stratégiát dolgozott ki 

• a rendelkezésre álló, (hiányos) adatok feldolgozását a bizottság elvégezte 

• a bizottság segítette az MVSz és tagszervezetei által rendezett versenyeket 

• Évadnyitótól a Kékszalag versenyig az MVSz finanszírozta a bizottság aktív munkáját 

További fontos feladat az eredmények értékelése, (számítása) a YS szabályzatban előírtak 

szerint.  

A bizottság munkája nem várható el társadalmi feladatként.  

 

Edzőképzés reformja, edzői licence rendszer kialakítása. 
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Az OKJ-s oktató- és edző képzéseken túl az MVSz fontosnak tartja, elsősorban a vitorlás 

szakmai tudást bővítő moduláris továbbképzések bevezetését. A képzési rendszer és a 

tematikák kialakításában a hazai szakembereket ISAF is segíti. A 2014-ben megkezdett „ISAF 

Technical course for coaches” következő programjára az ősz folyamán kerülhet sor, mely 

szorosan kapcsolódik az edzőképzéshez. 

Vízimentő tanfolyam edzők részére 

A Vízimentők Magyarországi Szakszolgálata és a Magyar Vitorlás Szövetség közös 

szervezésében 80 órás belvízi, nyílt vízi vízimentő képzést indított 2015 márciusában. A Magyar 

Vitorlás Szövetség átvállalta a tagszervezeteinél dolgozó oktatók és edzők tanfolyam díjának 

50%-át. 

Nemzetközi szövetségekkel (ISAF, EUROSAF) történő együttműködés további erősítése 

Hazánk májusban adott otthont az ISAF EMP YW Performance Clinic-nek, melyre 10 nemzet 27 

ISAF VB-re készülő sportolói és edzői vettek részt. A MOB támogatta a rendezvényt és főtitkára, 

Szabó Bence személyesen meglátogatta képzést. 

Vitorlás iskolák minősítési rendszerének bevezetése 

Az MVSz fontos feladata a minőségbiztosítás megteremtése az oktatásban is. A minősítési 

rendszer alapjainak kidolgozása elkészült, a Boat Show keretében bemutatásra került. A 

szövetség által elismert képzőhely használhatja „A Magyar Vitorlás Szövetség által szakmailag 

elismert képzőhely” elnevezést és logót az ezzel járó képzési és marketing előnyökkel. Jelenleg 

már 10 képzőhely részese a programnak és további klubok jelentkezése várható. 

Az oktatási és segédanyagok bővítése kiemelt prioritással kezelendő 2015-ben 

Elkészült az iskolák egységes 3 szintű tematikája. 

Kiadás előtt az egységes oktatási napló (logbook) 

További oktatási tananyagok, könyvek elkészítése, megjelentetése vált szükségessé  

Szabadidős vitorlázás bevezetése, népszerűsítése 

Az MVSz megszólítja a tagságán kívüli, szabadidő vitorlázókat  

• A vitorlázás, mint szabadidős sporttevékenység népszerűsítése 

• Tömegbázis növelése 

• Kedvezményes szolgáltatások bevezetése, hasznos értékes programok bevezetése 

• Iskolai és diáksport támogatása 

• A YS Trophy versenysorozat átvétele a versenyrendszerbe jelenleg még nem tartozó 

vitorlázók elérést teszi lehetővé 

• a 2014-ben életre hívott Vitorlás turisztikai bizottság aktívan dolgozik a szabadidős 

programok kidolgozásán. 

Az MVSz 2015. évi közgyűlésén módosított alapszabály lehetővé teszi a szabadidős vitorlázók 

felvételét a pártoló tagság körébe. 

GOBOATING program egyszerre öt tavon és 16 helyszínen valósult meg 
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A június 9-én lebonyolított nyílt napon 1128 fiatal ismerkedhetett meg a vitorlázás alapjaival. 

Kiváló sportolóink, Berecz Zsombor és a Vadnai testvérek is részt vettek a népszerűsítő 

programban. 

Az MVSz szabályzatainak megújítása 

Az elmúlt években az MVSz szinte összes szabályzatának megújítása megtörtént, vagy 

folyamatban van. Az idén az Alapszabály, Etikai szabályzat, Doppingellenes szabályzat, 

Reklámszabályzat után jelenleg a Fegyelmi szabályzat megújítása van folyamatban. 

Új versenyrendező motorost vásárolt az MVSZ 

A Szövetség II. 49 év szolgálat után eladásra került, az utódja, egy Jeanneau Merry Fisher 755 

Marlin típusú új motoros, mely többcélú üzemeltetést tesz lehetővé. 

Sportdiplomáciai siker 

Berecz Zsombor NOB olimpiai sportolói ösztöndíjat nyert (15 sportoló/összes magyar).  

Érdi Mária ISAF Youth Sailing World Championship pályázaton nyert támogatást. 

A sportág felzárkóztatási támogatást nagymértékben megemelte az EMMI és a MOB. 

II. oktatók és edzők továbbképzése 

2015. május 28-29-én Dr. Bartha Csaba TF tanszékvezető és MOB sportigazgató-helyettes 

előadásával kezdődött a jól sikerült programsorozat, melyen 28 edző és oktató vett részt. Ezúton 

is köszönjük a BYC-nek, hogy befogadta a rendezvényt. 

47. Kékszalag Árkád nagydíj 

Az előző évekhez képest, precízebb szervezéssel, nagyobb média és marketing munkával, több 

új kiegészítő programmal, igazi fesztivált sikerült megvalósítani. 

 

Tusnai Gabi hozzáfűzi, hogy a Versenybíró bizottság megtartotta az első félévi ülését, amelyről 

összegező jelentés készült. Tusnai Gabi javasolja, hogy az elnökség következő ülésén tárgyalja 

az anyagot. 

 

Határozati javaslat: 

Az MVSz elnöksége a 2016. év 1-6. hónapjának szakmai beszámolóját elfogadja. 

 

  28/2015 (08.07) 

 igen nem tartózkodik 

Dr. Kollár Lajos X   

    

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Damokos László - - - 

Litkey Farkas x   
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Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

Váradi Imre - - - 

Wossala György x   

Zentai István - - - 

 
 

6. napirendi pont: Az Optimist osztály kérelmének tárgyalása az elmaradt Utánpótlás 
Országos Bajnokság okán 

Az Optimist Osztályszövetség kéri, hogy az elnökség engedélyezze 2015. október 8-12. között a 

2015. évi Országos Bajnokság megrendezését. 

Határozati javaslat:  

A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége megtárgyalta az Optimist osztályszövetség kérelmét és 

támogatja az Optimist osztály részére új időpontban és helyszínen kiírt Magyar Bajnokság 

megrendezését. 

  29/2015 (08.07) 

 igen nem tartózkodik 

Dr. Kollár Lajos X   

    

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Damokos László - - - 

Litkey Farkas x   

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

Váradi Imre - - - 

Wossala György x   

Zentai István - - - 

 

 

7. napirendi pont: A NAU 330 osztály kérelme az érvénytelen Magyar Bajnokság okán 
Holczhauser András: A kérés hasonló, mint a korábbi: a – szélhiány miatt – meghiúsult magyar 

bajnokság után a NAU330 osztály Balatonfüreden, a Nagyhajós Bajnokság II-n (2015. 09.03-

06), a NAU370 osztály Balatonföldváron szeretné folytatni a Magyar Bajnokságot. A főtitkár 

hozzáteszi, hogy a Versenyrendelkezések ezt nem teszik lehetővé. 

Határozati javaslat:  

A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége megtárgyalta a NAU330 és a NAU370 osztályszövetség 

kérelmét és támogatja az osztályok új időpontban (2015. 09.03-06) és helyszínen (Balatonfüred) 

kiírt Magyar Bajnokság megrendezését. 
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A bajnokság nem a korábbi folytatása. 

  30/2015 (08.07) 

 igen nem tartózkodik 

Dr. Kollár Lajos X   

    

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Damokos László - - - 

Litkey Farkas   x 

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs   x 

Váradi Imre - - - 

Wossala György x   

Zentai István - - - 

 

A pótidőpont megadása körül vita alakult ki az elnökség tagjai között. A főtitkár kéri, hogy a 

2016. évi Versenyrendelkezésekben pontosan fektessék le a bajnokságok megismétlésének 

feltételeit. 

 

8. napirendi pont: Egyebek 
 

- Ranglista átlagpont kérelem a Gyapjas-Gyapjas és a Bihary-Bihary 470-es egységek 

részére. 

Határozati javaslat: 

A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége elfogadja Gyapjas László határidőn túl 

benyújtott átlagpont kérelmét azon versenyzők részére, akik megfelelnek a 2015. évi 

Versenyrendelkezésekben leírt feltételeknek. 

  31/2015 (08.07) 

 igen nem tartózkodik 

Dr. Kollár Lajos X   

    

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Damokos László - - - 

Litkey Farkas x   

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

Váradi Imre - - - 

Wossala György x   
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Zentai István - - - 

 

 

- X35 Országos Bajnokság 

 

A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége megtárgyalta az X35 osztályszövetség kérelmét 

az Országos Bajnokság új időpontjával (2015. 09.10-13.) kapcsolatosan és támogatja 

azt. 

 

   

 igen nem tartózkodik 

Dr. Kollár Lajos X   

    

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Damokos László - - - 

Litkey Farkas x   

Rutai István   x 

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs   x 

Váradi Imre - - - 

Wossala György x   

Zentai István - - - 

 

Az MVSz elnöksége sajnálattal értesült a Kékpántlikán történt szabálytalanságokról és 

elnézést kér azoktól a versenyzőktől, akik a szabályokat betartva vitorláztak. A jövőben 

az elnökség törekedni fog arra, hogy megfelelő színvonalú legyen a verseny, ennek 

érdekében a kiírás tartalmazza majd a minimum szélerőt, amelyben elindítható, illetve 

lebonyolítható a verseny, és a P függelék szerinti vízi bíráskodást. 

 

   

 igen nem tartózkodik 

Dr. Kollár Lajos X   

    

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Damokos László - - - 

Litkey Farkas x   

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

Váradi Imre - - - 

Wossala György x   

Zentai István - - - 
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Elmaradt Optimist Országos Bajnokság  

 

A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége mélységesen felháborodott a hír hallatán, hogy 

a 2015. évi Optimist Országos Bajnokság elmarad. Mindent elkövet annak érdekében, 

hogy a jövőben hasonló eset ne fordulhasson elő.  

A Magyar Vitorlás Szövetség érvényesíti a szerződésben foglaltakat a ranglista 

versenyek és bajnokságok rendezésre vonatkozóan. 

 

Jegyzőkönyv lezárva: 19,40 
Jóváhagyta: dr. Kollár Lajos elnök 

 


